

主辦 Organized by
香港中文大學 崇基學院 宗教與中國社會研究中心
Centre for the Study of Religion and Chinese Society (CSRCS)
Chung Chi College, CUHK



贊助 Sponsored by
香港特別行政區 大學教育資助委員會 卓越學科領域計劃 (第五輪) :
「中國社會的歷史人類學研究」
University Grants Committee Areas of Excellence (Fifth Round):
The Historical Anthropology of Chinese Society

專題講座 Public Lecture

江西萍鄉的 正一道教

劉勁峰教授

江西省贛州市博物館研究員

The Zhengyi Daoists of Pingxiang, Jiangxi
By Liu Jinfeng
Researcher, Jiangxi Ganzhou Regional Museum

主席 Moderator

勞格文教授 Professor John Lagerwey
香港中文大學 中國研究中心 中國研究教授
Professor of Chinese Studies, Centre for China Studies, CUHK

日期 Date / 19-04-2013 (星期五 Friday) 時間 Time / 4:30 p.m. - 6:30 p.m.

地點 Venue / 香港中文大學 崇基學院行政樓 地下一層校友室
Alumni Room, LG/F, Chung Chi College Administration Building, CUHK

語言 Language / 普通話 Putonghua

講者簡介 劉勁峰 LIU Jinfeng

從上海復旦大學唸考古學畢業後，劉勁峰加入江西省贛州市博物館擔任研究員，長期從事考古和客家文化研究。過去 15 年間，他跟勞格文教授和譚偉倫教授開展了多項研究計劃，合作從事正一道教儀式文化和普庵佛教的研究。

After obtaining his degree in archaeology at Fudan University, Liu Jinfeng worked for several decades in the Ganzhou Regional Museum, where he was involved both in archaeology and the study of Hakka culture. He has collaborated with Professor John Lagerwey and Professor Tam Wai Lun on various projects over the last 15 years, working primarily on the ritual culture of Zhengyi Daoists and Pu'an Buddhists.

歡迎各界人士參加 ALL ARE WELCOME

查詢 Enquiries / 3943 4376